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Schriftelijke vragen (art. 42 RvO) 
 
aan Gedeputeerde Staten van Gelderland 
 
datum : 8 juni 2010 
van : L. van der Veer (Partij voor de Dieren) 
onderwerp : Groot onderhoud groenstrook N348 bij Zutphen 
 
Toelichting : 
 
Maandag 7 juni is in opdracht van de provincie begonnen met “groot onderhoud” van een groenstrook langs 
de N348 bij de Van Drinenstraat in Zutphen 1 2. Struiken zijn met groot materieel verwijderd. Omwonenden 
zijn boos, omdat de scheiding tussen de drukke weg en het flatgebouw weg is, omdat er meer geluidsover-
last is, en omdat kapotte eieren en dode vogeltjes zijn aangetroffen en de Flora- en Faunawet is overtreden.  
 
Vragen 
 

1) Waarom is het onderhoud nu uitgevoerd, en waarom is er geen rekening gehouden met broedende 
vogels, zoals dat volgens de Flora- en Faunawet moet gebeuren ? 
 

2) Wat was de reden om zoveel groen te verwijderen ? (Is er alleen een economische reden ? Het is 
goedkoper af en toe groot en ingrijpend onderhoud te doen, in plaats van met kleinere tussenpozen 
minder ingrijpend onderhoud ?) 
 

3) Wordt bij het uitvoeren van onderhoud rekening gehouden met de geluiddempende werking van 
groenstroken ? 
 

4) Hoe groot is de geluiddempende werking van zo’n groenstrook ongeveer, in de periode dat de strui-
ken in het blad zitten en mensen meer buiten zijn ? Is het weleens gemeten, voor en na zo’n rigou-
reuze ingreep ? 
 

5) Waarom worden omwonenden niet of niet beter van groot onderhoud aan groenstroken op de hoog-
te gebracht, als dat - zoals in dit geval - zo’n grote invloed heeft op hun leefomgeving ? Zij hadden 
dan kunnen wijzen op de broedende vogels, of de geluiddempende werking van de groenstrook. 
 

6) Ik heb, nadat ik las over de snoeiwerkzaamheden en het feit dat omwonenden aangifte willen doen, 
geprobeerd meer informatie bij de provincie in te winnen, om te overleggen of het niet beter was de 
werkzaamheden op een andere moment, op een kleinere schaal, of niet uit te voeren. Ik werd daar-
bij enkele keren doorverbonden, heb diverse mensen gesproken en voice-mails ingesproken. 
 
Op welke manier kan een omwonende of oplettende burger het het beste aan de provincie doorge-
ven, wanneer hij of zij meent dat bij werkzaamheden door of in opdracht van de provincie de wet 
wordt overtreden ? (Zodat de situatie zo snel mogelijk wordt beoordeeld.) 
 

7) In het artikel is aangegeven dat veel bewoners nog enkel glas hebben, en daarom extra last van het 
geluid van de weg. Vorige week hebben Provinciale Staten uitgesproken te willen investeren in isola-
tie van woningen. Het is een maatregel die vaak snel terug verdiend wordt. Waarom is er nog enkel 
glas in deze flats, en kan er, als er nu sprake is van extra geluidsoverlast, wat aan gedaan worden ? 
 

We zullen dit agenderen voor de volgende commissievergadering MEZ. Eventueel mogen de vragen ook 
dan beantwoord worden. 
 
Luuk van der Veer 
Lid Provinciale Staten van Gelderland 
Partij voor de Dieren. 

                                                      
1 http://www.destentor.nl/regio/zutphen/6797377/Flatbewoners-woedend-over-verwijderen-groen.ece 
2 http://www.omroepgelderland.nl/web/Nieuws/nieuwsartikel/607401/Woede-om-kaalslag-langs-N348.htm 


